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Aldus beantwoord... hopelijk ziet EH het ook ni

van: INEEXECNN) EXE @minvws.ni>
Verzonden: zondag 5 april 2020 18:25

aan:IEE) <EEED@ minvws.ni>

Onderwerp: FW: Ter illustratie - signalen LG/CG/EMB

Hoi,

Ook dit probleem wordt langzaam afgepeld ©. Het antwoord op deze vraag is volgens mij vrij eenvoudig. Ik heb voorzet

gedaan, zie hieronder. CZ en LZ hebben al contact met kinderartsen en and hierover (gehad). Wil jij reageren aangezien het

een reactie is op jouw mail? Dan is bellen door jou niet meer nodig en zal| nog wel even contacten (app of bellen) nadat jij
mail hebt gestuurd.

Lijkt me goed de lijn hierop even strak te houden. ERE wil het niet in dit overleg bespreken omdat ze dat te smal vindt. Het is

namelijk tussen VWS en patiéntenorganisaties maar er is daar ook al aangegeven dat als het nodig is te verdiepen of vanuit

ofwel de patiéntenorgansiaties ofwel vanuit VWS contact opgenomen worden met anderen zoals in dit geval kinderartsen of

paramedici. Als wij vanuit Jeugd hierop weer een aparte call gaan organiseren moeten we weer een beroep doen op de collega’s
van LZ en CZ en die zullen daar gezien het andere overleg dat er eigenlijk voor bedoeld is niet om staan te springen. Bedoeling
van dat overleg is nl juist alle vragen van met nam meer te kanaliseren.

Deze vraag kan goed belegd worden in het overleg over Mensen met een beperking en Corona. Dit overleg is gericht op alle

vraagstukken voor mensen met een beperking vanuit alle domeinen en betreft zowel volwassenen en kinderen. DMO zit voor, LZ

is de secretaris is en Jeugd en CZ zijn eveneens aanwezig. Dit is een overleg tussen VWS en patiénten-organisaties, indien een

onderwerp verder uitgediept moet worden kunnen andere partijen, eventueel via een apart overleg, betrokken worden.
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